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Navrhněte téma Přihlásit  |  Registrace

Přednosta vojenské nemocnice Poltava konstatoval
neochotu vedení města předat nemocnici pro potřeby
armády / oblast Poltava.

poltava.to/news/77559

Přednosta poltavské vojenské nemocnice uvedl neochotu vedení
města předat nemocnici pro potřeby armády.

Budova poltavské vojenské nemocnice

Vojenská nemocnice reagovala na vyjádření zastupitelstva města
Poltavy ohledně vysvětlení zpoždění převodu do správy jedné z
městských nemocnic.

Podmínky v poltavské nemocnici nejsou vhodné pro léčbu vojenského
personálu. Zejména zde není výtah a vojáci o berlích bez končetin
musí stoupat po schodech.

Šéf nemocnice se loni obrátil na magistrát s návrhem na předání jedné
z městských nemocnic do jejich vedení. V roce 2023 na zasedání
zastupitelstva města odpovídajícím způsobem rozhodli. Vedoucí lékař
městské nemocnice však odmítl podepsat dokument o převodu ústavu
na zůstatek vojenské nemocnice.

Aby mohl být majetkový komplex spolu s pozemkem převeden do
bilance ministerstva obrany, musí samotná společnost projít likvidací.
Všech 250 lékařů může být přijato do vojenské služby, ale zatím jen 20
lékařů souhlasilo s prací v nemocnici. Jiní doufají, že k likvidaci
instituce nedojde.
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Současné vedení poltavské městské rady říká, že rozhodnutí oddaluje,
protože nechce vyhodit lékaře, protože druhý den přijdou do ordinace
Kateryny Jaščikové s shromážděními.

Šéf nemocnice se zatím vyjádřil takto:

„V březnu 2023 jsem zaregistroval odvolání ve věci převodu nemocnice
do správy Ministerstva obrany Ukrajiny, předmětu společného majetku
Územního společenství Poltava, pro potřeby nemocnice. Iniciativu a
účelnost podpořily místní a regionální orgány.

Již v květnu bylo na zasedání zastupitelstva města Poltavy rozhodnuto
o schválení převodu zařízení. Všechny relevantní dokumenty byly
vypracovány a předloženy ke schválení v souladu s postupem
předepsaným v usnesení Kabinetu ministrů Ukrajiny č. 1482.

Moje velení se v červnu na jednání se zástupci zastupitelstva města
Poltavy ohledně převodu nemocnice shodlo na návrhu ohledně
možnosti přijetí zaměstnanců do vojenské služby. Osobně jsem takový
návrh vyslovil na schůzkách s dělnickým týmem. Byli jsme připraveni
přijmout každého, kdo chtěl sloužit, samozřejmě včetně vedení ústavu,
kdo byl v odvodovém věku (do 60 let), ale o otázce zaměstnávání
civilistů se tehdy i nyní dalo uvažovat až po schválení štábu nově
vytvořené vojenské struktury. Nebyly mi poskytnuty informace o počtu
zaměstnanců a věkových skupinách zaměstnanců nemocnice. V
důsledku toho jsme byli zaměstnanci nemocnice kontaktováni ohledně
podrobností a charakteru mobilizace a zaměstnání jako civilisté (cca 20
osob).

Nevím, proč se úředníci poltavského městského úřadu nevěnovali včas
personálním otázkám, navíc je těžké si za velké války představit, že by
se tak důležité práce vůbec neprováděly. Zastupitelstvo města Poltavy
neiniciovalo žádné pracovní jednání s cílem zaměstnat lékaře v
nemocnici či jiných civilních ústavech.
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Zdravotníci nemocnice zároveň vyjádřili nespokojenost s takovými
změnami a důvěru v narušení převodu nemocnice pro potřeby
nemocnice, vedeni možná nějakými osobními pohnutkami.

Ještě jednou připomínám, že mechanismus a specifika zaměstnání za
stanného práva a pokračování mobilizace nezávisí na velení
nemocnice. Postupy jsou předepsány v zákonech Ukrajiny a
usneseních kabinetu ministrů Ukrajiny. Na základě toho nemůžeme
vstoupit do podniku jako celku, ale pouze v souladu s usnesením
Kabinetu ministrů Ukrajiny č. 1482 přijmout majetkový komplex s
pozemkem, poté schválit zaměstnance nového sdružení. a teprve v
budoucnu vykonávat personální práci (kterou neslyší a nerozumí).

Naléhavě potřebujeme vhodné podmínky, abychom raněným vojákům
poskytli kvalitní léčbu, péči a rehabilitaci. Opravdu potřebujeme vhodné
prostory a infrastrukturu, schopnost instalovat a používat profesionální
zařízení, potřebujeme výtah! Jaké další argumenty lze uvést, abyste si
konečně uvědomili, že je to naše společná odpovědnost vůči vojákům,
kteří pro nás přišli o zdraví?!

Provedli jsme zájezdy s Velitelstvím zdravotnických sil, se zástupci
Vojenského zdravotnického klinického střediska Severní region,
náměstkem ministra obrany a ředitelem odboru zdravotnictví MO.
Společná iniciativa velení nemocnice a městské rady Poltava byla
podporována, podporována a bude podporována i v budoucnu, ale v
tuto chvíli zvítězila byrokracie a nepochopení situace.“

***

Dnes se konalo zasedání Zastupitelstva města Poltavy a není jasné,
proč nebyla alespoň minimálně projednána potřeba převedení
nemocnice do nemocnice a nebylo příslušnému odboru uloženo
přijmout opatření k převedení ústavu pro potřeby hl. armádě.

Mykola LYSOHOR , "Poltavshchyna"
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Přihlaste se k odběru kanálu Telegram "Poltava Oblast" a diskutujte o
novinkách v chatu "Poltava".
Pokud si všimnete chyby, zvýrazněte text obsahující chybu a stiskněte
Ctrl+Enter.

Štítky: vojenská nemocnice , armáda , nemocnice , zaměstnání , Rada
města Poltavy
Komentáře

Nejnovější zprávy

12. srpna 2024,  12:29 16 Náklady na instalaci dvou nových
semaforů na ulici Evropeynaya byly odhadnuty na 12,5 milionu
UAH
12. srpna 2024,  11:38 0 Fakulta ukrajinské filologie a žurnalistiky
Poltavské pedagogické univerzity zve mladé lidi k získání
společensky významných profesí
12. srpna 2024,  10:58 0 "Kreativní žadatel": polytechnika vás zve
k účasti na fotografické soutěži ke Dni nezávislosti!
12. srpna 2024,  10:33 0 Růst stavebních nákladů a růst stínové
ekonomiky: jak nebezpečný je návrh zákona č. 11 416
12. srpna 2024,  09:46 11 12. srpna se v okresech Poltava a
Kremenchutsk rozezní zvuky technických výbuchů
12. srpna 2024,  09:14 0 Policie minulý den zkontrolovala v
Poltavské oblasti více než 300 lidí
12. srpna 2024,  08:34 0 Provozní informace k ruské invazi k 8:00
dne 12.08.2024
12. srpna 2024,  08:02 0 Minulý týden se vešlo ve známost o smrti
17 obránců z Poltavské oblasti

11. srpna 2024,  19:42 54 Na 12. srpna není plán hodinových
odstávek elektřiny plánován
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11. srpna 2024,  17:54 13 „Poltavavodokanal“ opraví třetí největší
elektrárnu v Poltavě, která slouží 109. mikrodistriktu
11. srpna 2024,  16:57 0 V Poltavě příští týden neočekávají žádné
srážky — očekává se suché a horké počasí
11. srpna 2024,  15:58 16 V Poltavě opilý řidič osobního auta
naboural do plotu a následně auto odhodilo do sloupu
11. srpna 2024,  14:46 19 Oprava projektu generální opravy stély
připomínající poltavské vojáky v parku pojmenovaném po
Kotljarevskij
11. srpna 2024,  13:10 13 Na Almaznoy v noci během konfliktu
vystřelil muž z pistole
11. srpna 2024,  12:30 12 Během nočního leteckého poplachu
slyšeli obyvatelé Poltavy zvuky explozí: nebyly žádné oběti ani
zásahy
11. srpna 2024,  11:46 2 Na Hradizce srazil opilý řidič osobního
auta 13letou dívku
11. srpna 2024,  10:05 0 Policie v Poltavské oblasti minulý den
zkontrolovala přes 380 lidí
11. srpna 2024,  09:17 46 Soud uznal slavného poltavského
blogera Dmytra Burmaku vinným z řízení v opilosti
11. srpna 2024,  08:18 0 Provozní informace k ruské invazi k 08:00
dne 11.08.2024
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